

Protokoll fört vid styrelsemöte nr 4 Norrköping Söderköping Golfklubb

Plats: NSGK, Klinga

Tid: 29 maj 2017

Närvarande:

Krister Eriksson

Magnus Lockner

Dennis Persson

Marianne Lantz Johansson

Johan von Below

Jonas Gustavsson

Mari Torstensson

Thomas Stenberg

Anders Jansson, suppleant

Morgan Allard, adjungerad Magnus

Niclas Westerdahl, adjungerad

Ej närvarande:

Elisabeth Nordin

1. Öppnande

Ordförande Krister Eriksson öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

2. Föredragningslista

Föredragningslistan godkändes med tillägg under Övriga frågor: Golf tävlingskansli
Klinga, Regelkommite, Årsmöte JMI, Arbetsmiljö.

3. Val av justeringsman

Att jämte ordförande justera dagens protokoll utsågs Johan von Below.

4. Föregående protokoll

Föregående protokoll från 2017-04-10 godkändes och lades till handlingarna

5. Ekonomi/Affärsutveckling

Genomgång sker av det ekonomiska utfallet fram till april månad. Det är fortfarande många som fortfarande inte betalat sitt medlemskap. Brev kommer att skickas ut till de med fast medlemskap. Information ges att det finns goda möjligheter att nå lagd budget.

Styrelsen är inte nöjd med att ha så sena redovisningar med inaktuella siffror, måste gå att få fram på kortare tid.

6. Organisation – personal

Niclas och Morgan informerade dagsläget på personalsidan.

7. Rapporter

Elit-ungdom – Bra fart på verksamheten men information efterlyses av några föräldrar. Planeras möte.

Herrar – Det nämns att det tyvärr är svårt att hitta lagansvariga.

Tävling – Rullar på bra. Informerades om NT golfens 30 årsjubileum.

Seniorer – Man har varit på besök i Örebro för att se hur man där lyckats sy ihop verksamheten från båda bannorna. Man har en senioransvarig på varje bana utsedd av styrelsen och därunder ca 8 personer på varje bana i form av lagledare för serielagen och övriga. Man tycker det fungerar jättebra.

Seniortävlingarna på våra banor har högt deltagarantal och det fungerar mycket bra med god stämning.

Damer – Uppstartmöte var den 25 april på Hylinge och den 6 maj på Klinga, man kommer att ha damträning seriespel. Hemlig resa blir det den 31 maj.

Klubbsektionen – Johan P. tar kontakt med Camilla Bergerfalk runt verksamheten och tar även frågan med henne och Torsten Johansson och Johan Petersson om Kanalmatchen.

Hickory – Inget nytt finns att rapportera

8. Skrivelser

Inga skrivelser finns att rapportera.

9. Övriga frågor

- Klagomål på dåligt golvet på tävlingskansli, kan rasa ihop när som helst. Morgan tar tag i detta snarast.
- Morgan tar kontakt med Torsten Johansson och Mahmoud Daoud för att bilda en regelkommite
- JMI har årsmöte den 17-18 juni. Dennis Persson blev utsedd att närvara.
- Niclas informerade om Arbetsmiljöarbetet
- Riskbedömning personal diskuterades

10. Kommande möten

Nästa möte äger rum den 26 Juni kl 18.00 på Hylinge.

11. Avslutning

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Norrköping 2017-05-29

Vid protokollet:



Dennis Persson

Justeras:



Krister Eriksson



Johan von Below